
College van Burgemeester en Wethouders 

 
Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp: Blijvende overlast bevers  
 
Venlo,  9 mei 2023 
 

 
Geacht college, 
 

Vandaag heeft de VVD-fractie wederom klachten ontvangen van omwonenden aan de 
Beekpunge in Tegelen over aanhoudende/hernieuwde activiteiten van de bever en de 
gevolgschade die deze knaagdieren veroorzaken. 
Verder is bekend dat de bever ook weer actief is nabij de Rijnbeek in Venlo. 
 
De gemeente heeft inwoners beloofd de bever uit te plaatsen en de schade aan het groen te 
herstellen.  
 
Daarom stellen wij u de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met de activiteiten van de bever en zo ja vanaf wanneer? 
2. Wat heeft de gemeente tot nu toe gedaan om de bever uit te plaatsen en hoeveel? 

Graag aantallen en data. 
3. Wat is, naar mening van het college, de reden dat de genomen maatregelen niet 

afdoende zijn geweest? 
4. Welke actie gaat de gemeente nu nog ondernemen om de bever te verwijderen uit 

genoemde gebieden? 
5. Welke beloften heeft de gemeente gedaan om het groen rondom de wateren te 

herstellen en wat is hier de actuele status van? Tevens ontvangen wij graag een 
datum wanneer deze werkzaamheden worden afgerond. 

6. In de waterlopen is veel drijfhout te vinden afkomstig van afgeknaagde takken. 
Kunnen bewoners rekenen op opschoning van deze wateren en zo nee, waarom niet 
en zo ja, wanneer? 

7. Welke definitieve actie gaat het college ondernemen waardoor de bever zich alleen 
in leefgebieden gaat ophouden waar geen schade wordt aangericht?  

8. Volgens onze informatie worden er per 2024 leefgebieden, of beter gezegd gebieden, 
aangewezen waar de bever zich niet mag ophouden. In deze gebieden mag de bever 
‘opgeruimd’ worden zonder ontheffing. Kunt u ons aangeven of deze informatie juist 
is en welke gebieden de gemeente gaat aanwijzen? 

Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 

 
 
Leon Bastiaans 
VVD-fractie 


